

[Text]

was important to raise the public consciousness on these issues, and I think we are failing in our mandate if we do not get on with doing just that.

**Mr. de Corneille:** May I ask one more question, which is not totally unrelated. Since we are dealing with matters of engaging people to make this committee more effective, you know that I also have urged us—and I think we all feel the same way—to move towards arranging the kind of support staff that would deal with statistical matters and be able to assess and manage these matters. Are we making progress in this direction?

**The Chairman:** I think what we should do is have the clerk, at our next meeting, bring a report as to exactly where it stands, and in fact to brief members of the committee prior to that meeting as to where it is going so we can make whatever decisions are needed at that time. I agree, I think it is something that we have to continue to focus on.

**Mr. de Corneille:** I wonder if our clerk has heard that; he was doing something else.

**The Chairman:** He has heard it and he is making a note to that effect.

**Mr. de Corneille:** In view of your assurances that this is the case, I am certainly also happy to say that I am sure from our point of view we would support this move to make the work of this committee better understood. If we have the assurance that no problems will arise from this appointment, then that would be excellent.

**The Chairman:** Fine, and I would suggest that you might even wish to speak to the Member of Parliament for Mount Royal, Mrs. Sheila Finestone, who has a very high regard for this organization as a result of the previous committee's work.

Bruce Halliday.

**Mr. Halliday:** I guess you do not have the motion on the floor.

**The Chairman:** No, but if you could make one, we would have one.

• 1545

**Mr. Halliday:** I would be pleased to make a motion that would allow us to hire Humphreys Public Affairs Group.

**The Chairman:** So it is moved by Dr. Halliday that the Humphreys Public Affairs Group be engaged as a media consultant for a sum not to exceed \$5,100.

**Mr. Halliday:** May I discuss that?

**The Chairman:** Yes.

**Mr. Halliday:** Would that contract with the Humphreys firm require them to provide us with some kind of evidence as to what success they have in getting information into the press? In other words, would there be a clipping service or

[Translation]

sensibiliser la population à ces questions et je crois que nous manquerions à notre devoir si nous n'agissions pas rapidement en ce sens.

**M. de Corneille:** Puis-je poser une autre question qui n'a rien à voir avec la précédente. Puisque nous parlons d'embaucher du personnel afin de rendre le Comité plus efficace, je vous rappelle que j'ai toujours demandé que le Comité soit doté d'un personnel de soutien qui serait chargé de recueillir et d'analyser des données statistiques et je crois que tous partagent mon avis à cet égard. Avons-nous fait des démarches en ce sens?

**Le président:** Je crois qu'il serait bon de demander au greffier de nous préparer pour la prochaine réunion un rapport sur l'état d'avancement de ces démarches et même d'expliquer au préalable aux membres du Comité ce qu'il en est de sorte que nous puissions prendre les décisions qui s'imposent à ce moment-là. Je trouve effectivement qu'il faudrait poursuivre nos efforts en ce sens.

**M. de Corneille:** Je me demande si le greffier a entendu tout cela; il faisait autre chose.

**Le président:** Il a entendu votre intervention et il en prenait note.

**M. de Corneille:** Compte tenu des assurances que vous venez de me donner, je suis heureux de dire que j'appuierais une décision visant à mieux faire comprendre le travail du Comité. Si vous me garantissez que ce choix de consultants ne soulèvera aucun problème à l'avenir, je trouve que c'est une décision excellente.

**Le président:** D'accord et je vous signale que vous voudrez peut-être parler au député de Mont-Royal, M<sup>me</sup> Sheila Finestone, qui tient en haute estime cette organisation depuis qu'elle a travaillé avec elle dans le cadre des délibérations d'un autre comité.

Monsieur Halliday.

**M. Halliday:** Sauf erreur, personne n'a proposé de motion.

**Le président:** Non, mais si vous voulez la proposer, je serais prêt à l'accepter.

**M. Halliday:** Je me ferai un plaisir de proposer la motion qui nous permettra de retenir les services du *Humphreys Public Affairs Group*.

**Le président:** M. Halliday propose que le *Humphreys Public Affairs Group* soit retenu à titre d'agent de relations avec les media pour une somme ne dépassant pas 5,100\$.

**M. Halliday:** Puis-je commenter la motion?

**Le président:** Oui.

**M. Halliday:** Ce contrat avec le cabinet Humphreys prévoirait-il que celui-ci fournit au Comité une documentation témoignant du succès qu'il a eu à faire publier des informations dans les media? Autrement dit, pourrions-nous obtenir